
 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Για τους κ.κ. Υπουργούς: 

1. Εργασίας & Κοινωνικών Υποθέσεων  

2. Οικονομικών 

Θέμα: «Ανακοίνωση του Σωματείου Συνταξιούχων Δ.Ε.Η. για τα αναδρομικά και τον 

κυβερνητικό εμπαιγμό που υφίστανται οι συνταξιούχοι» 

 

Η Βουλευτής Κοζάνης κ. Βέττα Καλλιόπη καταθέτει αναφορά προς τους κ.κ. Υπουργούς 

Εργασίας και Οικονομικών, με συνημμένη την από 30.11.2022 ανακοίνωση του Σωματείου 

Συνταξιούχων Δ.Ε.Η., στην οποία αναφέρονται στην σωρεία δικαστικών αποφάσεων που η 

κυβέρνηση αρνείται να τηρήσει και αφορούν τα αναδρομικά τους. Επιπλέον αναφέρονται στον 

κυβερνητικό εμπαιγμό που υφίστανται οι συνταξιούχοι, αφού η κυβέρνηση συνεχώς υπόσχεται 

πληρωμές που ποτέ δεν γίνονται ή όταν γίνονται έρχονται μετά από τεράστιες καθυστερήσεις 

και κωλυσιεργία.  

 
Επισυνάπτεται η επιστολή με τα αναφερόμενα σχετικά. 

Παρακαλούμε για την απάντησή σας και τις σχετικές ενέργειες καθώς και να μας 
ενημερώσετε σχετικά. 

Αθήνα, 2 Δεκεμβρίου 2022  

Η καταθέτουσα Βουλευτής 

Βέττα Καλλιόπη 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

635

Ημερομ. Κατάθεσης:

7/12/2022



 

ΣΩΜΑΤΕΙΟ ΣΥΝΤΑΞΙΟΥΧΩΝ Δ.Ε.Η.   
Αρ. εγγρ. Πρωτ. Κοζάνης 12/31-1-2012 

Βασ. Κων/νου (Πάροδος) 6 Α , 50200, Πτολεμαΐδα, τηλ. :2463504089,  
κιν.:  

e-mail:ssyndei@gmail.com 
Website:http://www.ssdei.gr 

 
Πτολεμαΐδα, 30/11/2022 

ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ 

“ΠΛΗΡΩΜΗ ΔΙΚΑΣΤΙΚΩΝ ΑΠΟΦΑΣΕΩΝ” 
 

ΔΕΝ ΠΛΗΡΩΝΟΥΝ Ή ΠΛΗΡΩΝΟΥΝ ΜΕ ΡΥΘΜΟ ΧΕΛΩΝΑΣ.ΓΡΑΦΟΥΝ ΣΤΑ 

ΠΑΛΙΑ ΤΟΥΣ ΤΑ ΠΑΠΟΥΤΣΙΑ ΑΠΟΦΑΣΕΙΣ ΔΙΚΑΣΤΗΡΙΩΝ. 

Συνάδελφοι, 

Εμείς δεν τους πιστέψαμε και κάναμε αγωγές. Κάνανε τα πάντα να περιορίσουν το 

διάστημα πληρωμής μόνον για 11 μήνες (Θυμίζουμε ότι εκδόθηκαν τελεσίδικες 

εφετείου αποφάσεις το 2019 για πληρωμές 42 μηνών Ιούνιος του 2015-Δεκέμβριος 

του2018). 

Προσέφυγαν στο ΣΤΕ με πρόεδρο την σημερινή πρόεδρο της Δημοκρατίας και το 

πέτυχαν. Κορόιδεψαν τους συνταξιούχους λέγοντας τους να μην κάνουν αγωγές. 

Οι αποφάσεις των δικαστηρίων είναι όλες θετικές και βγαίνουν κατά 

δεκάδες.ΕΧΟΥΜΕ ΑΠΟΦΑΣΕΙΣ ΣΤΑ ΧΕΡΙΑ ΜΑΣ ΑΠΟ ΤΟΝ ΙΑΝΟΥΑΡΙΟ ΚΑΙ ΔΕΝ 

ΕΧΟΥΝ ΠΛΗΡΩΘΕΙ ΑΚΟΜΗ. 

ΑΥΤΟΙ ΟΙ ΑΞΙΟΙ ΕΦΑΡΜΟΖΟΥΝ ΤΙΣ ΑΠΟΦΑΣΕΙΣ ΤΩΝ ΔΙΚΑΣΤΗΡΙΩΝ Ή 

ΠΑΡΑΜΥΘΙΑΖΟΥΝ ΤΟΝ ΚΟΣΜΟ ΜΕ ΤΑ ΠΕΤΣΟΚΟΜΕΝΑ ΠΑΠΑΓΑΛΑΚΙΑ; 

ΔΩΣΕ Ο ΑΥΤΙΑΣ, ΔΩΣΕ Ο ΠΑΠΑΔΑΚΗΣ, ΔΩΣΕ ΚΑΙ Ο ΜΗΤΣΟΤΑΚΗΣ (Προχθές στην 

Καλλιθέα). 

Δεν ξέρουμε οι συνταξιούχοι εάν θα γεμίσουμε χαρτοφύλακα ή θα πρέπει να πάρουμε 

βαλίτσες για να χωρέσουν. 

Και σαν να μην έφθασαν όλα, Ακρίβεια,Καύσιμα κλπ.μας φέρνουν την Πέμπτη και το 

νομοσχέδιο έκτρωμα με το οποίο βάζουν ΤΑΦΟΠΛΑΚΑ ΣΤΟ ΕΣΥ με αποτέλεσμα οι 

συνταξιούχοι για να έχουν περίθαλψη,να πρέπει να βάζουν το χέρι βαθιά στην τσέπη. 

ΓΙΑ ΤΟ ΔΣ 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                Ο ΓΕΝ.ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

ΔΗΜΑΚΗΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ                        ΛΟΦΤΣΑΛΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 




